
Bestyrelsesmøde 01.05.2025 Overordnet Grundejerforening 

Kraghave Vest Høje Taastrup. 

Til stede: Bo, Annette og Jan 

Bestyrelsens beretning 

Med udgangspunkt i oplæg fra Bo, Jan og Annette fik vi færdiggjort beretningen for 2024. Heri er 

indarbejdet hovedpunkterne fra svaret fra HTK. Svaret fra kommunen lægges op på foreningens 

hjemmeside efter generalforsamlingen. 

Bo forespørger kommunen om svar på de 2 punkter omkring selve søen og overdragelse af matr.nr. 4x, som 

udestår i svaret fra HTK. 

Generalforsamling mv. 

HTK vil meget gerne være os behjælpelige omkring de grønne områder, men de mener ikke, at de vil kunne 

bidrage med noget fornuftigt på et møde FØR generalforsamlingen. De vil gerne have møde efterfølgende, 

når foreningerne er blevet enige om en plejeplan, da HTK i givet fald skal godkende denne. 

Efter en del diskussion blev det besluttet, at vi aflyser formødet og starter på generalforsamlingen til kl. 

19.30 som anført i indkaldelsen. 

Jan udsender besked til alle foreningerne. 

Grønne områder 

Gottlieb har skiftet driftsleder på vores områder. 

Økonomi 

Vi følger budgettet, som det er vedtaget på generalforsamlingen. 

Vi har nu fået første ordinære regning fra Gottlieb på hovedkontrakten, og den følger den pris, vi havde i 

2024. 

Eventuelt 

Intet. 

Næste møde 

Aftales efter generalforsamlingen 


